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Gruppe: Samarbeidsutvalg
Møtested: Madlamark skole, konferanserommet
Møtedato/
-tid:

21.04.2022 – kl.: 15:30 – 17:00

Deltakere: Representanter for elevene: Aksel og Emilie 6.tr.
Representanter for foreldrene: Vibeke Bergersen, Madeleine Drivflaadt
Representanter for lærerne: Trine Hovda, Hanneke Schut
Representanter for andre ansatte: Anette Bjørheim
Representanter for Stavanger kommune: Iselin Hognestad (meldte forfall) og fung.rektor
Aslaug Hestnes

Kopi til: Personalet v/ Madlamark skole, vararepresentanter,

REFERANSE ARKIVNR JOURNALNR DATO

07.04.2022

Sak nr.:
09/22 GODKJENNING AV INNKALLING

Forslag til vedtak:
Innkallingen godkjennes.

10/22 REFERAT FRA MØTE 17.02.2022

Forslag til vedtak:
Referatet godkjennes.

11/22 Vara til vervene:

Er det kommet inn noen vara til ansatte

Samarbeidsutvalget konstituerer seg slik:
Rolle Medlemmer Varamedlemmer
Foresattrepresentant og
leder Vibeke Bergersen 2 år

Foresattrepresentant og
nestleder

Madeleine Drivflaadt

Sekretær (rektor) Margrethe Hjardeng Aslaug Hestnes (ass. rektor)

Ansattrepresentant Trine Hovda ?

?Ansattrepresentant Hanneke Schut
Elevrepresentant Aksel  
Elevrepresentant Emilie  
Andre ansatte Anette Bjørheim 1 år Merete Skjæveland 1 år
Kommunerepresentant Iselin Hognestad 2 år ?

Vedtak:
Samarbeidsutvalgets konstituering godkjennes.



Merk: Varamedlemmer må plass innen nest møte.
12/22 TILBAKEMELDINGER

Elever:  kjekt å flytte inn på ny skole. Kjekt med egen trinnbase og bedre plass med
grupperom. Ikke lydtett mellom klasserommene. Hører når den andre klassen synger, f
eks. De eldste er bare i gamle skolegård når det er friminutt. 6. trinn er flinke å spille
fotball osv, men 7. trinn vil helst bare «henge». Kjekt med storsamlinger igjen, men litt
trangt å sitte i trappene.
Foreldre: 17.mai.
Fau jobber med trafikksituasjonen rundt levering av barn spes. om morgenen. Vi må ha en
slags aksjon om hjertesonen når uteområdene er ferdig utbygd. Fau har lyst å lage til noe,
kanskje vi kan tenke på noe rundt åpningen av idrettshallen?
Fau trenger inntekskilder, tenker på hva det kan være.
Pedagogene: Tatt ny skole i bruk. Kjekt for både barn og voksne. Er fremdeles en viss
innkjøring. Gode klasserom, god luft i klasserommene. Har brukt en del tid på å sette i
stand spesialrommene.
Begynner å bli vant med skjermene, men litt tidkrevende innlogging. Nærmer seg tid
for utviklingssamtaler, det er satt av to uker i mai til det. Alltid kjekt å treffe
foreldrene.
5-7 skal på gosenrevyen på mandag. Gleder oss til det etter flere år uten.
6B hadde «uteuke» før påske, forsket på om man lærer bedre ute enn i klasserommet.
Stolt: Slutt på oppbemanning pga korona. Litt lavere fravær nå enn i vinter. Hatt
planleggingskveld på Stolt. Delte kunnskap om elevene de har ansvar for. Stimulerende
og motiverende samling. Er forbi innkjøringsfasen på Stolt. Har fått på plass
stellebenk. Alle treffer hverandre mer nå enn i den gamle skolen. Det er positivt både
for elever og for voksne.
Har hatt påskefeiring før ferien. Lette etter påskeegg. Var også kjekt med
storsamlinger. Godt å være ute sammen med elevene i klassene også, det merkes at de
ikke har vært sammen med elever på Stolt gjennom korona.
Tid for ansvarsgruppemøter nå. Er snart ferdige med kartlegginger av elevene på
Stolt. Da er årsevaluering og overføringsmøter neste post for de elevene som skal slutte
på Madlamark Stolt.
Andre ansatte: Kommet godt inn i gruppene. Graver i skolegården nå for det er noe de
må utbedre. Kjekt å komme nærmere de andre gruppene nå. Også kjekt å treffe elever
fra klassene.
Kommunen:
Rektor: Anita, avdelingsleder på Stolt har sin siste arbeidsdag torsdag 28. april. Ny
avdelingsleder er ansatt, Inger Sletta kommer fra jobb i PPT. Hun begynner ca 10. juni.
Rektor avspaserer fram til 1. mai, går da ut i utviklingspermisjon i mai- juni. Hun er tilbake i
jobb i august, og tar siste halvdel av utviklingspermisjonen i sept- okt. Aslaug Hestnes
fungerer som rektor i permisjonstiden.
Pga rektors permisjon og vakanse i avd. leder- stilling Stolt samt noe sykefravær på
kontoret, må vi prioriterer hardt i administrasjonen for tiden.
Vi har fremdeles noen ubesatte stillinger. Vi vil lyse ut etter spesialpedagog/ musikkterapeut
på Stolt i tillegg til miljøveiledere i skole/ SFO.
Vi er svært usikre på om vi klarer å kontaktlærerkabalen for neste år klar til 1. mai.

Tilbakemeldingene tas til orientering.
13/22 Budsjett for 2022

Økonomikontroll mars-rapport viser et forbruk på 108%
Overforbruk skyldes oppbemanning ut april, samt utgifter i forbindelse med nybygg.

Forslag til vedtak
Gjennomgangen  tas til orientering
Strategiplan for samarbeid med barn



14/22
Igangsetting i skolen

Samarbeid med barn i Stavanger | Stavanger kommune
Forandringsfabrikken har hatt et samarbeid med 5. og 6. trinn på skolen.
Videre arbeid iverksettes i høst.

Forslag til vedtak:
Informasjon tas til orientering

15/22 Eventuelt
17.mai i bydelen
Olaug og Torunn Egeland informerte. 7 busser bestilles til byen, men ikke i retur, stiller opp
ved Amfi. Toget går til Hetlandskirken. Trenger 4 foreldre fra hver klasse til å gå i toget.
Trenger også stor bil til å levere og hente faner. Det blir påmelding til bussen.

17.maifest blir i/ utenfor kirken 12-14. Da har 5. trinn ansvar.
Informasjon sendes ut med ranselpost og på SoMe ca første uke i mai.

https://www.stavanger.kommune.no/barnehage-og-skole/samarbeid-med-barn-i-stavanger/#19843

